
BESLUITENLIJST PRESIDIUM dinsdag 14 mei 2019

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vanaf agendapunt 3), de heer J.C. Brand, de heer R. Zonnebeld
(plv. lid), de heer A.C. Strop, de heer H.F. Verweij (plv. voorzitter tot punt 4), de heer M. Stout, de heer
T. Stam, de heer H. Koevoet (aanwezig bij agendapunt 2), mevrouw S. van Heeren (agendapunt 3),
mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer H.H. Erdogan

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De heer Verweij opent als plaatsvervangend voorzitter (bij afwezigheid van de voorzitter)
de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt vastgesteld. Vanaf
agendapunt 3 is de heer Paans aanwezig in de vergadering als deelnemer en vanaf punt
4 neemt de heer Paans het voorzitterschap over.

2 Stand van zaken AV middelen
Besluit
De heer Koevoet licht het gelopen proces toe. Het presidium heeft hierover (inhoudelijke)
vragen. Basisvoorzieningen zijn opgenomen in pve en blijven binnen budget (al
goedgekeurd krediet december 2018). Het presidium neemt kennis van het
aanbestedingsproces waarbij een partij is geselecteerd. Presidium spreekt de wens uit
om een vervolggesprek aan te gaan met deze partij om keuzes te kunnen maken inzake
de verfijning van het ontwerp (planoptimalisatie), rekening houdend met de kans op
overschrijding van het budget. Inhoudelijke vragen worden meegegeven.  

3 In gesprek met de Driehoek (vervolg)
Besluit
Op uitnodiging van de heer Verweij, namens het presidium, zijn de voorzitter van het
college, gemeentesecretaris en griffier aanwezig in de vergadering om in gesprek te
gaan over de voorraadagenda, prioritering, rolverdeling. Het gesprek wordt in het
volgende presidium vervolgd. Dan zal de focus liggen op het doornemen van de
voorraadagenda. Na het zomerreces nodigt het presidium de gemeentesecretaris
nogmaals uit.

Regulier

4 Vaststellen verslag 3 april 2019
Besluit
Het verslag van 3 april wordt ongewijzigd vastgesteld.

5 Terugblik vorige raadsronde en mededelingen
Besluit
BIO Waterkeringen en Sluis 11 april: inhoudelijk een goede en positieve avond. Zou
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zeker een vervolg moeten krijgen. Hoe verhouden de plannen zich tot het raadsvoorstel
Havengebied (commissie Grondgebied 21 mei). De heer Stout verheldert dat Stichting
Schutsluis en het Burgerinitiatief verschillende mensen zijn, dat was bij presidium/griffie
niet bekend. Jammer dat communicatie en aankondiging van deze avond pas laat
bekend was, dit moet voortaan langer van tevoren. BIO CJG en BIO Woonkracht10
waren inhoudelijk prima avonden.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

6 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Commissie Bestuur 16 mei: Startnotitie toezicht en Handhaving: annotatie bij het
agendapunt, behandeling richt zich primair op beeldvorming op het stuk.Voorzitter is de
heer Brasser.Commissie Grondgebied 21 mei:Raadsmemo locaties Oost Kinderdijk
wordt bespreekstuk. Eerdere RIB wordt toegevoegd als agendapunt, maar wordt wel in
samenhang behandeld.Geheime RIB wordt bespreekpunt (in beslotenheid over
vergaderen). In beslotenheid wordt ook een toelichting gegeven door wethouder
Verheij.De heer van 't Zelfde is voorzitter.Commissie Bestuur en Samenleving 21
mei:Nog aan te leveren: Zienswijzen begroting DGJ en GRD, dit zal als eerste
bespreekpunt worden opgevoerd.De heer Brasser is voorzitter.

7 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden behandeld in de komende raadsronde. Raadsmemo locaties Oost
Kinderdijk en de eerdere RIB worden in samenhang behandeld. 

Sluiting

8 Rondvraag
Besluit
De heer Brand vraagt naar duiding rond een organisatie, de voorzitter zal dit
doorgeleiden naar de portefeuillehouder.
De heer Stout vraagt naar de stand van zaken rond het bestuur BSSA? Dit
wordt toegelicht door de voorzitter.
De heer Strop vraagt of er al een datum is gepland voor de cursus Hartveilig wonen?
Griffie is hier mee bezig. 
De heer Strop vraagt verder naar de stand van zaken rond de vraag over de
verkiezingsborden? Dit wordt in regioverband bekeken, griffie koppelt hierover terug.
Als laatste vraagt de heer Strop naar de stand van zaken rond wifi in
Landvast/simkaarten.
Mededeling griffie: Training lezen Jaarrekening is op 27 mei, wordt voorgesteld in het
weekbericht.

9 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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